

Notulen van de 283^e vergadering van de Dorpsvereniging Midwolde te houden op donderdag 6 mei 2021 om 19:30 ; digitaal via Teams

Aanwezig:

Roelof Kraak	voorzitter en secretaris
Petra de Bruin	penningmeester, Financiën
Siska Wieland	lid, Notulen, Financiën, Ledenadministratie
Anne Vogt	bestuurslid, Duurzaamheid

1. Vaststelling agenda

2. Notulen 282^e vergaderingen

Deze zijn te laat verstuurd, daarom worden ze volgende keer besproken.

3. Actie- en besluitenlijst

Deze zijn te laat verstuurd, daarom worden ze volgende keer besproken.

4. Vacatures bestuur

Er is 1 persoon benadert door ons, deze komt nog bij ons terug met reactie.
Roelof en Anne kijken hier verder nog naar en gaan mensen benaderen.
We hebben nodig per direct een secretaris en voor het volgende jaar een penningmeester.

5. Activiteiten

- Terugblik op ALV/ stemprocedure. Er staan nog een aantal vragen open nav de stemming. Roelof gaat iedereen nog antwoorden.
- Terugblik op paasquiz op maandag 2^e paasdag. Er hebben zo'n 25 a 30 mensen meegedaan. Er zijn weinig reacties hierover gekomen. De prijzen zijn allen uitgedeeld. Naar onze mening een geslaagde activiteit van DuurSZaam
- Vervolg prijsuitreiking Bewust Wonen > Begroting/voorstel wordt nu uitgewerkt (regie Anne), want alleen als die goed is krijgen we werkelijk het bedrag uitgekeerd. Hopelijk lukt dit voor de zomer.
- Start bermbrigade o.l.v. Riek Guikema > Voorstel vanuit DuurSZaam > ze willen eigenlijk alles doen. De veiligheid is wel belangrijk. Als we dit door willen laten gaan dan alleen op plekken waar voetgangers toegestaan zijn. Bv de berm tegen over het tankstation en dicht bij de snelweg niet. De P en R plaats is ook nog iets. De vraag is nog de aansprakelijkheid, en dan deelname op eigen risico. Roelof gaat Unive contacten en terugkoppelen naar Riek en Anne gaat bij gemeente vragen of er niet iets is vanuit de gemeente t.a.v. een vrijwilligersverzekering.
- voorstel Erik over voortgang AED-training> We bespreken de opties, we hopen dat corona snel onder controle is en dat we fysiek trainingen kunnen gaan doen. Als je de online training gaat doen dan moet alsnog een praktijktraining. Mogelijk afwachten tot na de zomer. Hopelijk kunnen we dan weer veel meer.
- wat te doen als horeca weer open gaat; toezegging over feest gedaan, Voorlopig kan nog niks, we hopen groot uit te kunnen pakken met de BBQ aan het eind van de zomer.

6. Communicatie

- volgende nieuwsbrief > Aankondiging incasso. Inleveren tegoedbon voor 1 juli
- herinnering > siska maakt opzet
- Plaatsing notulen

7. Financien

- kwartaalrapportage tweede kwartaal: Petra heeft deze gemaakt voor ons, echter is het echt wel koffiedik kijken wat betreft huur ontvangst.
- Siska gaat de contributies deze maand innen en de facturen hiervoor versturen
- Nav de stemprocedure is het voorstel huur vastgesteld. Het vastgestelde huurbedrag wordt aangehouden op dit moment, na de zomer gaat er gekeken worden of het voorlopige huurbedrag aangepast gaat worden. Petra houdt hierover contact met Ingrid.

8. Projecten/ activiteiten

8.1. Project MOL; regie: Anne, Roelof, Martijn en Ada

Terugkoppeling over evaluatie/ onderzoek doorstart project. Hiervoor zijn 2 besprekingen vrijdag 27 maart en 23 april geweest. We hebben een mail hiervan ontvangen. Er wordt een kamerbrief over derde ronde proeftuin gestuurd naar de kamer. Er lijken wel een aantal aanpassingen te zijn die goed passen bij Midwolde. Anne en Roelof gaan samen met de andere MOL-dorpen en de gemeente onderzoeken of het zinvol is om een aangepaste aanvraag voor een rijksbijdrage in te dienen.

8.2. Onderhoud Theehuis ; regie: Roelof/ Jos Leber

- kozijnen bovenwoning zijn vervangen; we hebben een mail met foto's ontvangen
- opmerkingen over onderhoudsplan; Roelof neemt contact op met Jos

8.3 Voortgang fietssnelweg: starten werkgroep met Lettelbert. Regie blijft bij Peter i.s.m. Frouke Kuipers.

8.4. Voortgang hokje begraafplaats; regie: Roelof

Procedures zijn afgerond, wordt in voorjaar verplaatst (toezegging gemeente)

8.5. Voortgang procedure terrein Dusseldorp: regie Roelof (Peter op reservebank)

Is overgedragen van Henk naar Roelof. Contact gehad met Bert de Brock en interview DvhN. Voorwaarden in gesprek, geen milieubelastende energie en een geen grote hoeveelheden zwaar verkeer via de Hoofdstraat. Er is inmiddels een lijst wat mogelijke opties zijn voor het terrein.

8.6. Vervolg gesprek met gemeente over bezwaar concept begraafplaatsenbeleid.

Wethouder Geertje Jacobi-Dijkstra heeft ons uitgenodigd op 21 mei, Roelof gaat er heen met Bert en Anne Jelle.

9. Mededelingen / ingekomen stukken

- Mail gemeente over dorpsbudget; voortgang > Roelof neemt nog contact op.
- Persbericht uitreiking prijs Bewust Wonen hebben we ontvangen.
- Mail over communicatie en uitreiking van energiebespaarbox > In Midwolde kunnen we deze allemaal aanvragen. Er is een idee geweest om deze boxen gezamenlijk te halen en milieuvriendelijk te verspreiden binnen het dorp. Deze optie is afgewezen door de gemeente maar ze kijken naar andere opties.
- Persbericht uitvraag ideeën herbestemming Hoofdstraat 101-1

10. Rondvraag

Geen opmerkingen

11. Volgende vergadering

3 juni hopelijk bij Anne 19.30 uur, mocht dit niet lukken anders digitaal

[illegible]